
Nieuwsbrief 319 
Probusclub “De Liemers” 
 
Bankrekening NL90ABNA0555662179 t.n.v. Probusclub “De Liemers” 
Ledental: 32 
Website: www.deliemers.probus-nederland.nl gebruikersnaam: zevenaar 
wachtwoord: inonshuis 
 
Bijeenkomst op 17 januari 2019 in Ons Huis (tel 0316 523690) 
Aanwezig: 23 

Afwezig: Fons van Bastelaar, Tjebbe Bekema, Gerrit Boot, Willy Drijber, Nico v.d. Hemel, 
Eef Koenders, Wim Loman, Ed Roosma, Hans Slooten. 

1. Opening. Even tik, tik en het is stil voor deze aller ernstigste bijeenkomst van het 
jaar, De Jaarvergadering. Hier valt niet om te lachen zegt onze voorzitter Klaas. 

2. Ingekomen en uitgaande stukken. Een bericht van Probus Nederland over de 
begroting van komend jaar. Daarop staat 23,150 euro aan ICT-kosten. Wim W. stelt 
dat PN heeft gefaald met het ICT project. Het betekent wel dat we ook dit jaar weer 
70 euro moeten afdragen i.p.v. 40 euro. De conclusie van deze discussie: Klaas 
vraagt in een brief om opheldering en tijdens de jaarvergadering van PN zullen we 
dit aan de orde stellen. 

3. Nieuwsbrief 318. Bedankt dat jullie al die schrijverijen van mij gelezen hebben. 
4. Bestuursmededelingen. We hebben twee potentiële nieuwe leden! Jan de Ruiter 

zal op 21 februari kennis komen maken gevolgd door Maarten Savenije in april. We 
spreken de wens uit dat zij zich snel thuis zullen voelen in ons midden. Klaas snijdt 
het onderwerp “geluidsinstallatie” nog een keer aan. Voor het vergadergedeelte zijn 
geen maatregelen nodig, voor de voordracht blijft versterking wenselijk maar liever 
niet met een microfoon in de hand. We moeten kijken of er een modernere 
oplossing mogelijk is. Leo vraagt zich af hoe het met het ledenbestand moet. Er zijn 
nu vier inactieve leden, en er zullen in de toekomst vast nog meerdere volgen. De 
inactieve leden betalen geen contributie maar krijgen wel altijd de nieuwsbrief, zij 
blijven lid. Dit neemt niet weg dat wij ons ledental mogen aanvullen. In principe 
gaan we uit van 32 actieve leden. 

5. Lief- en Leedcommissie. Mariette en Leo hebben een heel gezellig bezoek 
gebracht aan Fons en Truus van Bastelaar. Fons heeft helaas wel duidelijk 
gemaakt dat hij onze bijeenkomsten tot zijn spijt niet meer kan bijwonen. Leo heeft 
ook twee zeer “slaperige” bezoekjes afgelegd bij Gerrit en Wim. 

6. Verslag en vooruitblik Programmacommissie. De reportage over de 
winterwandeling op 9-1 jl blijkt niet door iedereen te zijn ontvangen. Een raadsel dat 
om een oplossing vraagt. Er zijn nog een paar gaten in het programma voor 
komend jaar, je mag je dus nog aanmelden, maar niet voor 2 mei of 3 oktober want 
dan gaan we op excursie. 

7. Jaarverslag secretaris 2018. De secretaris legt uit hoe zij aan de cijfertjes in dit 
verslag is gekomen, rekening houdend met de inactieve leden. Zij heeft haar best 
gedaan maar er is toch een niet te verwaarlozen omissie: De Monte Rosa 
voordracht werd echt wel door onze top-wandelaar Jan Swart gegeven! 

8. Verslag kascommissie. In fraaie bewoordingen deelt Rina, ook  namens Leo, 
mede dat zij de financiën in orde hebben bevonden. Het bestuur mag worden 
gedechargeerd. Rina en Leo worden bedankt voor het voorbeeldig vervullen van 
hun taak. 

9. Jaarrekening 2018 en begroting 2019. Onze penningmeester Lies gaat uitgebreid 
in op de door haar uitgereikte verslagen en begroting. Alles ziet er verzorgd en 
duidelijk uit waardoor er weinig vragen zijn. We blijven jaarlijks 300 euro reserveren 

http://www.deliemers.probus-nederland.nl/


voor een volgend lustrum. Lies bedankt Jacques zowel voor de hulp die zij van hem 
heeft gekregen en voor het feit dat het door haar gebruikte programma door hem 
speciaal voor de Probus is ontwikkeld. 

10. Vaststellen contributie 2019. Gezien het bovengenoemde wordt de contributie 
gehandhaafd op 90 euro. Jullie worden aangespoord (d.w.z. moeten!) de contributie 
uiterlijk 31 januari van dit jaar over te maken op de rekening die bovenaan deze 
nieuwsbrief staat. 

11. Samenstelling bestuur. Matthee is aan de beurt om af te treden. Het voorstel van 
het bestuur om Nelleke voor deze functie te benoemen wordt met een groot 
applaus goedgekeurd. Klaas bedankt Matthee met hele mooie woorden en een 
prachtige bos bloemen. 

12. Samenstelling commissies. 

• Kascommissie: Rina is aftredend. Klaas bedankt Rina voor het fraaie schrijven 
en stelt haar nog een fles wijn in het verschiet. Rina wordt opgevolgd door Wim 
W. die zich spontaan aanmeldt.  

• Lief- en Leedcommissie: Mariette Fizaan en Leo van den Boom 

• Programmacommissie: Mariette Fizaan, Eef Koenders en Gerrie Visseren. 
      13.Rondvraag.  

• Gerrie: Tot 5 mei is er een prachtige tentoonstelling van Chihuly in het Groninger 
Museum. 

• Eric: Op 10 mei kan men in De Ogtent in Duiven 's avonds om 20.00 uur naar “So 
Long Cohen”. Geweldige voorstelling. 

• Gemma: Hoewel de bridge bijeenkomsten en wandelingen autonome 
gebeurtenissen zijn binnen onze club mogen ook zij toch wel eens bedankt worden 
met een applaus. Hetgeen geschiedt. Ook vraagt zij zich af waar het archief zich 
bevindt. In het archief van de gemeente Zevenaar. Na een afspraak gemaakt te 
hebben kan je het bezoeken. Het bestuur zorgt ervoor dat zaken (bv. Het 
Lustrumboek) worden toegevoegd. Gemma constateert ook dat voordrachten 
vroeger door Willy Drijber werden gearchiveerd. Jammer dat dit niet meer gebeurt. 
Als iemand zich als archivaris voor dit doel wil opwerpen en voordrachten 
verzamelen…  Niels springt meteen in dit gat en gaat zich hierop toeleggen!  

• Leo: vraagt een medeorganisator voor de voorjaarswandeling. Klaas biedt zich 
spontaan aan. 

14. Sluiting. Klaas sluit nu snel dit jaarlijks zakelijke gedeelte van deze bijeenkomst om 
nog wat tijd over te laten voor het tweede deel van Jan zijn verslag over zijn tocht over de 
Monte Rosa. 
 
 
Jan vervolgt zijn verhaal met niet meteen de meest rooskleurige dag van zijn tocht. Het is 
een kwestie van veel stijgen en weer dalen, een dag vol regen, met vallen en weer 
opstaan, kaarten die als vodjes niet meer leesbaar waren (de Italianen doen dat minder 
goed dan de Zwitsers), een partner die de rappe benen nam op zoek naar zijn vrouwelijke 
partner waardoor Jan hem kwijtraakte. Helaas, ik heb het einde van dit relaas niet mogen 
meemaken omdat ik een verplichting elders had. 
 
 
Dit was het wat mij betreft, Nelleke veel succes! 


